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V usmeritvah premalo
konkretnih nalog

Na prvi seji občinske konfe-
rence socialistične zveze v no-
vem mandatnem obdobju, ki
sta ji prisostvovala tudi Tone
Markič, član predsedstva re-
publiške konference SZDL, in
Tone Florjančič, predsednik
mestne konference SZDL
Ljubljana, je o poročilu štirilet-
nega dela OK SZDL in njenih
organov ter o programskih
usmeritvah za prihodnje leto

OK SZDL LJuMjana Bežigrad, pra/
novlnarka RTV LJubl/ana.

spregovoril predsednik OK
SZDL Lojze Strmole, »Sociali-
stična zveza si bo tudi v pri-
hodnje prizadevala, da bo de-
lovala čimboij Ijudsko, front-
no,« je med drugim dejal Lojze
Strmole »Množičnost sociali-
stične zveze bomo dosegli le z
interesnim združevanjem vseh
delovnih Ijudi in občanov,
pr§dvs@m na tef§nu.«

V minulih štirih letih krajev-
ne konference socialistične
zveze še niso povsod zaživele
tako, kot bi morale. Namesto
konkretnega delovanja akcij-
skih oblik in uličnih odborov
ter potrošniških svetov so Iju-
dje velikorat zgolj posedali po

sestankih. »Po preoblikovanju
krajevnih skupnosti je sicer
štirikrat več krajanov vključe-
nih v krajevno samoupravo,
mnogi pa so s svojimi željami
in potrebami še vedno odrinje-
ni,« je dejal Lojze Strmole. Le
množična in učinkovita socia-
listična zveza, ki bo znala v pri-
hodnje prisluhniti potrebam
vseh Ijudi, bo dober temelj tudi
za usklajeno frontno delova-

rm VLJ\ 9**muu/%, pouproaaeumca
OK SZDL ravnatel/ica oanovne šo-
1» Francata Bevka.

nje, V preteklosti nam to ni ve-
dno uspevalo, zato so z razni-
mi podpisi in peticijami izraža-
le svoje zahteve, ki velikorat
niso bile želje večine, tudi po-
vsem neformalne skupine ob-
čanov. Seveda pa za takšno re-
ševanje težav mimo sistema ni
bila vedno odgovorna le socia-
listična zveza, v zadnji fazi pa
tudi neižpolnjenih nalog dru-
gih ni mogla več popraviti.
»Najboljšo akcijsko oporo za
svoje delo bo zato v prihodnje
socialistična zveza poiskala
predvsem v vrstah družbenih
organizacij in društev. Oblike
delovanj socialistične zveze se
morajo spreminjati, da bodo

kos novim nalogam, iin potre-
bam Ijudi,« je zaključil pred-
sednik OK SZDL,

V razpravi o poročilu in pro-
gramskih usmeritvah so deile-
gati podprli osnovne ugotovi-
tve le-teh. Janko Velikonja je v
imenu svoje krajevne skupno-
sti Savsko naselje II poudarll,
da y njihovem okolju sociali-
stična zveza še ni dosegla tiste
množičnosti, ki bi jo morala.
»Družbene organizacije in
društva so v socialistični zvezi
še premalo zastopane, sociali-
stična zveza pa bi morala reše-
vati še celo kopico zadev, ki
tarejo Ijudi - od preskrbe,
skrbi za okolje do počutja kra-
janov v javnih lokalih in pre-
voznih sredstvih. Poleg tega bi

Kje ste,
mladi?

JOŽE ŠEME, predsed-
nik občinske organizacije
Zveze rezervnih vojaških
starešin, je v razpravi
opozoril, da so v krajev-
nih skupnostih največ-
krat aktivni le starejši ob-
čani, predvsem borci in
rezervni vojaškl stareši-
ne, mladih in delavcev iz
združenega dela pa v kra-
jevni samoupravl ni do-
volj zaslediti. Menil je tu-
di, da bi morala sociali-
stična zveza odločno ob-
tožiti mednarodno obo-
roževalno tekmo in na-
meščanje jedrskih raket v
Evropi.

morali tudi čimhitreje urediti
položaj zaposlenih v delovni
skupnosti bežigrajskih krajev-
nih skupnosti ter način finan-
ciranja krajevnih skupnosti,
saj so od njihovega preobliko-
vanja minila že tri leta,« je de-
jal Janko Velikonja. Marko
Hartman iz krajevne skupnosti
»7, september« in JerneJ Vr-
hunec iz krajevne skupnosti
Savsko naselje III sta menila,
da so programske usmeritve
preveč splošne in nekonkret-
ne. Premalo pa opredeljujejo
naloge, ki morajo biti uresni-
čene na ravni občine. »Pro-
gramske usmeritve premalo
izražajo konkretizacijo že
sprejetega načrta izvajanja go-
spodarske stabilizaeije. Za sta-
bilizacljo se vedno zavzemamo
le z besedami, kaj pa z deja-
nji?« je vprašal Jernej Vrhu-
nec. Jelka Kunaver, predsed-
nica občinske Zveze prijateljev
mladine je opozorila, da se za
svoje najmlajše člane sociali-
stična 7VR7a na t«mnu &4 VSA

premalo zanima. Krajevne
skupnosti bi morale ustvariti
pogoje za ustanovitev in delo-

vanje društev prijateljev mladi
ne v svojih okoljih, da ne bo
družbena skrb za otroke pre-
puščena zgolj vzgojiteljem.
Pomanjkanje denarja v krajev-
nih skupnostih pa žal najbolj
občutijo prav otroci. Tudi Sta-
ne Markld, član predsedstva
republiške konference sociali-
stične zveze, je opozoril, da bi
morale biti programske usme-
ritve sociaiistične zveze bolj
konkretno in akcijsko zasno-
vane, tako da bi suvereno izra-
žale interese Ijudi, ki ne smejo
ostajati nedorečeni.

Po razpravi so delegati spre-
jeli poročilo in programske
usmeritve skupaj z vsemi pri-
pombami in izvolili novo vod-
stvo občinske konference
SZDL, člane predsedstva in
drugih organov ter člane dele-
gacije za delegiranje v mestno
in republiško konferenco ter
medobčinski svet SZDL.

VIDA PETROVClČ


